
   

 

 

 

PROCES VERBAL 

Incheiat astăzi  31.10.2023 

 

        In sedinţa ordinară a Consiliului local al comunei Corneşti , judeţul Dâmboviţa. 

       Sedinţa este deschisă de secretarul general al unităţii administrativ teritoriale, care arată că 

membrii Consiliului local au fost convocaţi în sedinţă ordinară în conformitate cu prevederile art.134 

alin.(1) din OUG.nr.57/2019 prin dispoziţia primarului nr.374/25.10.2023 şi a invitației înregistrată 

cu nr.12753/25.10.2023. 

        In urma  apelului nominal a rezultat că din cei 15 consilieri ce compun consiliul local sunt 

prezenţi un număr de 15 consilieri. La ședință participă cetățeni : Luca Nicolae și doamna Stancu 

Carmen. 

        Se constată că ședința este legal constituită și este asigurat  cvorumul prevăzut de lege, necesar 

desfășurării acestei .           

               Se dă cuvântul  pentru a se prezenta proiectul ordinii de zi:     

      1. proiect de hotărâre privind   înființarea Serviciului Public specializat de gestionare a câinilor 

fără stăpân  în comuna Cornești, aprobarea modalității de gestiune și a documentației necesare -

iniţiator primar Radu STANCU; 

- Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3.  

  2.- Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui teren intravilan  având categoria de 

 folosință curți construcții aparținând domeniului public al comunei Cornești, județul Dâmbovița-     

- iniţiator primar Radu STANCU 

 - Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3. 

        3.- Proiect de hotărâre privind  stabilirea nivelului  impozitelor pe mijloacele  de transport   

de marfă cu masa totală autorizată egală sau mai mare de 12 tone,  pentru anul fiscal 2024;  

 - iniţiator  primar Radu STANCU; 

- Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3.   

        4 .- Proiect de hotărâre  pentru validarea dispoziţiei nr.373/23.10.2023 privind rectificarea 

bugetului local al comunei Corneşti, judeţul Dâmboviţa pe trimestrul IV pentru anul 2023 ; 

   5 .- Proiect de hotărâre  privind aprobarea scutirii de la plata majorărilor de întarziere  

aferente obligaţiilor fiscale principale datorate bugetului local al comunei CORNEŞTI; 

        6. Interpelări, întrebări, petiții și alte probleme diverse. 

       Secretarul general face cunoscut  consiliului local că sunt îndeplinite condițiile prevăzute la 

art.136 alin.(8) iar proiectele de hotărârii pot fi supuse dezbaterii.   

       Deasemenea se amintește consilierilor locali prevederile art.228 alin.(1) în sensul că sunt 

obligați de a anunța la începutul sedinței consiliului local dacă există un interes personal pe care îl au 

la adoptarea unor hotărârii , anunț care se consemnează în procesul verbal al sedinței.  

        Nu sunt înregistrate anunturi.  

        Se supune la vot proiectul ordinii de zi. 

        Metoda de vot este: vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Ca urmare a votului proiectul ordinii de zi a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 

        Se propune suplimentarea ordinii cu următoarele puncte: 

- Proiect de hotărâre privind   aprobarea încheierii unui act adițional la contractul de asociere nr. 

359/6642/09.10.2012, pentru realizarea investiției „Modernizare drumuri comunale în comuna 

Cornești, L=4,3 km ”; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare si funcționare al comisiei 

locale de ordine publică și actualizarea  comisiei locale de ordine publică. 

        Ca urmare a votului, suplimentarea  ordinii de zi a fost respinsă cu 7 voturi pentru , au votat 

pentru :  dl.Gabriel ION, Vasile ȘERBAN, Florin GHEORGHE, Ion CRISTEA, Daniel CRISTEA, 

Aurel-Dragoș BADEA, Ion IONESCU și 8 abțineri, s-au abținut : Dl.Gheorghe IONIȚĂ, doamna 

Ioana CRUDU, Ion BURLACU , Constantin-Adrian ION, Adrian CRĂCIUN, Victor DAN, Marian 

PUȚARU și Ion TUDORACHE. 

 

 



 

 

 

        Dl. Marian PUȚARU este invitat să preia lucrările ședinței. 

        Se dă cuvântul secretarului general spre a  supune la vot procesul verbal al şedinţei anterioare în 

condițiile art.138 alin.(15). 

        Supus la vot procesul verbal al şedinţei anterioare a fost aprobat cu unanimitate de voturi.        

        Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind   înființarea 

Serviciului Public specializat de gestionare a câinilor fără stăpân  în comuna Cornești, aprobarea 

modalității de gestiune și a documentației necesare  si se dă cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 

        După prezentarea materialului se dă cuvântul pentru a prezenta avizele  comisiilor de 

specialitate, după care se solicită înscrieri la cuvânt. 

        Dl.IONESCU – ce face ? cine prinde câinii ? 

        Doamna RUJOIU – răspunde -societatea care va concesiona serviciul. 

        Dl.IONIȚĂ – o să fie la fel ca și la electricitate, firma AMIRAS încasează   80000 lei iar 

electricianul unității noastre face lucrarea….. 

        Dl.CRISTEA – care sunt costurile, firma care ridică câinii vine mereu… 

        Dl.IONIȚĂ – altceva nu avem de făcut , școala nu are parchet în clasa în care ne desfășurăm 

ședința ….Nu suntem primăria corectă , știm cum s-a procedat până acum.  

        Dl.Adrian ION – câinii trebuie să fie  sterilizați. 

        Doamna RUJOIU – a fost campanile de sterilizare la CRIVĂȚ pe data de 25.10.2023. 

        Dl.CRĂCIUN – referitor la proiectul de hotărâre a constatat că referatul de aprobare este bine 

cosmetizat ,optează pentru delegarea serviciului , dar are niște nedumerii . Legea nu ne obligă să 

înființăm serviciul , este de acord cu dl.vice, costurile sunt prea mari și nu este o soluție viabilă 

,trebuie să ne va costa mai puțin . 

        Dl.CRISTEA Daniel – ne costă putin pentru că sunt în continuare pe stradă câinii. 

        Dl.IONIȚĂ – costurile sunt prea mari. 

        Ambii ridică tonul … 

        Dl.BURLACU – bani pentru persoanele cu handicap  nu sunt, suma acestora este cât suma 

pentru câini. 

        Dl.Florin GHEORGHE- trebuia consultat fiecare consilier, este pripită și delicată problema, 

însă trebuie rezolvată, câinii sunt transmițători de boli , atacă oamenii , trebuie găsit cadrul legal , 

interesul este să rezolvăm problema. 

        Nu mai sunt discuții. 

        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

        Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind   înființarea Serviciului Public 

specializat de gestionare a câinilor fără stăpân  în comuna Cornești, aprobarea modalității de 

gestiune și a documentației necesare a fost respins cu 9 abțineri și 6 voturi împotrivă. S-au abținut : 

dl.Marin PUȚARU, dl.Florin GHEORGHE, dl.Ion CRISTEA, dl.Aurel-Dragoș BADEA, dl.Daniel 

CRISTEA, dl.Ion IONESCU, dl.Adrian CRĂCIUN, dl.Vasile ȘERBAN , dl.Gabriel ION. Au votat 

împotrivă : dl.IONIȚĂ Gheorghe , doamna Ioana CRUDU, Ion TUDORACHE, dl.Victor Dan,dl. 

Ion BURLACU și dl.Adrian Constantin ION. 

        Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui  

teren intravilan  având categoria de folosință curți construcții aparținând domeniului public al 

comunei Cornești, județul Dâmbovița și se dă cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 

        După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt. 

                Nu sunt înscrieri la cuvânt . 

         Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

     Supus la vot proiectul de hotărâre privind dezmembrarea unui teren intravilan  având categoria  

de  folosință curți construcții aparținând domeniului public al comunei Cornești, județul Dâmbovița a 

fost  aprobat cu unanimitate de voturi,  proiectul de hotărâre devenind hotărârea nr. 58/31.10.2023. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

       Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre  privind  stabilirea  

nivelului  impozitelor pe mijloacele  de transport  de marfă cu masa totală autorizată egală sau mai 

mare de 12 tone,  pentru anul fiscal 2024 și se dă cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 

        După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt.  

        Dl CRĂCIUN- compartimentul de taxe a refuzat să încaseze de la un vecin al dumnealui suma 

de 4000 lei, fucționarul a refuzat și nu știe de ce ?! iar altă speță este aceia că cineva lucrează 

pământul altei persoane și funcționarul a refuzat să-i încaseze impozitul. De ce se resping oamenii 

când aceștia vin să ne bage  banii în buzunar?! 

        Nu mai sunt alte discuții . Supuse  la vot individual propunerile au fost aprobate cu unanimitate 

de voturi. 

        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

        Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind  stabilirea nivelului impozitelor  

pe mijloacele  de transport  de marfă cu masa totală autorizată egală sau mai mare de 12 tone,  pentru 

anul fiscal 2024 a fost aprobat cu unanimitate de  voturi  pentru,  proiectul de hotărâre devenind 

hotărârea nr.58/31.10.2023 

        Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre  pentru validarea dispoziţiei 

nr.373/23.10.2023 privind rectificarea bugetului local al comunei Corneşti, judeţul Dâmboviţa pe 

trimestrul IV pentru anul 2023 precum și aprobarea listei și a programului de investiții   și se dă 

cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 

       După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt. 

       Dl.CRĂCIUN – banii vin de la bugetul central pentru centrul de zi de la Frasinu. A întrebat de 

ce a pus bani prea puțini la străzi și la religie prea mult ?! s-a ajuns în trimestrul IV că au fost  

cheltuiți toți acești bani . De ce s-au cheltuit toți bani și pentru ce s-au cheltuit? A mai întrebat și nu i 

s-a răspuns. 

       Nu  mai sunt înscrieri la cuvânt. 

       Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

       Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

       Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre pentru validarea dispoziţiei 

nr.373/23.10.2023 privind rectificarea bugetului local al comunei Corneşti, judeţul Dâmboviţa pe  

trimestrul IV pentru anul 2023 a fost aprobat cu unanimitate de  13   voturi  pentru și două abțineri 

proiectul de hotărâre devenind hotărârea nr.59/31.10.2023 s-au abținut dl. Ion Burlacu și dl.ION 

Adrian. 

 Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre hotărâre  privind aprobarea  

scutirii de la plata majorărilor de întarziere aferente obligaţiilor fiscale principale datorate bugetului 

local al comunei CORNEŞTI și se dă cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 

       După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt. 

       Nu  sunt înscrieri la cuvânt. 

       Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 

       Se supune la vot proiectul de hotărâre . 

  Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre hotărâre  privind aprobarea  scutirii de la  

plata majorărilor de întarziere aferente obligaţiilor fiscale principale datorate bugetului local al 

comunei CORNEŞTI a fost aprobat cu unanimitate de    voturi  proiectul de hotărâre devenind 

hotărârea nr.60/31.10.2023. 

               Se trece la pct.-ul -Interpelări, întrebări, petiții și alte probleme diverse. 

              Doamna Carmen STANCU- a depus o cerere pentru concesionarea unei suprafețe și credea că 

va fi pe ordinea de zi , însă nu s-a întâmplat acest lucru. 

              Dl.LUCA – multumește consiliului că nu au votat primul punct cel privind câinii , pentru că la 

Ibrianu au fost ridicați niște câini și aceiași câini au venit înapoi . Avem camere de supraveghere se 

poate verifica cine aduce câini . 

 

 



 

 

 

 

               Dl.Ionescu-  ar avea multe de spus :- întreabă ce facem cu biserica, cât va mai dura?. 

- Gunoaiele de Pătrime este groaznic și se va ține de cuvând , va anunța garda de mediu; 

- Solicită o monitorizare prin școli , poliția locală prin rotație ; 

- Solicită o informare făcută de școală cu privire la acordarea burselor . 

- Cu privire la mașina care a fost fotografiată  ca a descărcat o mașină de câini , ce s-a  

întâmplat , s-au luat măsuri? 

Dl.viceprimar- li s-a întocmit dosar penal , au plătit amenda. 

 Dl.CRĂCIUN – a initiat un proiect de hotărâre ca din comisiile de recepție să facă parte  

dl.Vice și a constatat că în procesul verbal de recepție la lucrările de la dispensar din comisie  face 

parte cel care a achiziționat lucrarea ceia ce nu este în regula și un muncitor. 

  Solicită să se facă demersuri pentru amenajarea unui târg la Postârnacu initiativa i-a fost  

stopată din fașă și nu întelege de ce biserici i s-a dat teren pentru cimitir ca acesta să fie vândut pe 

bani , cum a fost posibil ? iar pentru târg nu se poate, să se facă ceva în sensul acesta. 

Secretarul genreal poate să de un răspuns și acum s-au poate data viitoare. 

Dl.Crăciun  - se poate și data viitoare. 

               Nu mai sunt alte discuții, ordinea de zi este epuizată dl. președinte de sedință declară lucrările 

ședinței închise .                        

        Drept pentru care am încheiat prezentul proces verbal.   

 

 

 

               PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                     SECRETAR GENERAL,                                                                                                                 

                   Marian PUȚARU                                                         Gheorghița STAN 


